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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A Budai Várnegyed beruházásai is csak az elitnek 
kedveznek?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Budai Vár épületeinek védelme és felújítása számunkra is támogatandó feladat és kötelesség.
Fontos  azonban,  hogy  ne  csak  a  turista  áradat  kiszolgálására,  hanem  a  várnegyedben  élők
védelmére  és  megelégedésére  és  a  megnövekvő  ott  dolgozók  közlekedésének  kezelésére  is
tekintettel legyünk.

Fodor Gergely, a Budai Várnegyed területén megvalósuló kormányzati beruházásokkal kapcsolatos
egyes feladatok ellátásáért felelős kormánybiztos korábban azt nyilatkozta, hogy a Budai Palota és a
polgárváros  sorsa elválaszthatatlan  egymástól  és  rendszeres  kutatásokat  végeznek a helyi  lakók
igényeinek  megismerésére.  Orbán  Balázs  államtitkár  úr  tájékoztatása  szerint  ebből  a  célból
készültek kutatások, köztük a Vár’25 kutatás, melynek hatástanulmánya önök szerint választ ad,
hogy a  Várnegyed fejlesztése  milyen hatással  lesz  a  polgárváros  lakóinak mindennapjaira  és  a
Várnegyed közlekedésére.

Mint a körzet egyéni országgyűlési képviselője kérdezem Miniszter urat, mert a tájékoztatás teljes
hiányát tapasztalják a várban élők.

Hol érhető el a hatástanulmány eredménye? Mikor ismerhetik meg az érintettek?

Mire  számíthatnak  a  várnegyed  lakói?  Figyelembe  vették-e  a  megnövekvő  forgalmat  a
levegőminőség  tekintetében?  Figyelembe  vették-e  a  megnövekvő  forgalmat  a  köztisztaság
tekintetében? Tervezik-e a zöldfelületek bővítését?

Miniszter úr, hogyan tervezik elérni, hogy a Budai Várnegyed turista látogatottsága növekedjen, de



mégse alakuljon ki a bulinegyedhez hasonló állapot, a mindennapi életet nehezítő harc a látogatók,
és az ott élők, dolgozók között?

Miniszter úr! A Budai Várnegyed is az elit kiváltságos területe lesz, vagy minden magyar számára
elérhető a történelmi jelentőséggel bíró nemzeti kincs?

Üdvözlettel,

Csárdi Antal
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